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- Biciklu vozim svakog dana, i koristim je kao prevozno sredstvo. Volela bih da se biciklističke
staze poboljšaju, tako da se slažem i podržavam  svaku  izgadnju  tog tipa. Baš mi je drago što
bi  se tuda gradila staza, jer  jako je nezgodno za biciklistu da ode do Brestovca, jer nije
bezbedno.  
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